
   

 دستاورد حمل ونقل ریلی از مثبت شدن تراز گردشگری: فقط 8 درصد 

 فروش چارتری به غیر از مسیر قشم، کیش و مشهد تخلف است 

درخواست رفع 3 چالش اصلی فناوری اطلاعات کلان شهرها   تشکر از سازمان راهداری برای همراهی با رانندگان 

 تسویه بدهی های تا 500 میلیون تومانی شهرداری تا پایان آذر  نظر پورسیدآقایی درباره همایش تهران هوشمند 

یک روز بعد از جلسه کامیون داران در سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای که با دستور کار اصلاحیه بر اجرای تن کیلومتر تشکیل شد؛ سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای در اطلاعیه ای 
خبر داد که دستورالعمل اجرایی تن - کیلومتر نهایی شد.به گزارش خبرنگار تین نیوز، احمد کریمی دبیر کانون کامیون داران روز گذشته به خبرنگار ما گفته بود که کامیون داران انتظار دارند 
تن کیلومتری اجرا شود که با جدولی مشخص در شورای عالی هماهنگی ترابری کشور به تصویب رسید؛ اما اکنون شاهد اعمال سلیقه هستیم و نگرانیم که تن کیلومتر جدید که برطرف کننده 
مشکل رانندگان و کامیون داران نباشد به مرحله اجرا برسد.حالا سازمان راهداری به عنوان متولی اجرای این قانون اعلام کرده است که در راستای اجرای مصوبه 209 شورای عالی هماهنگی 
ترابری کشور، نشست تخصصی مسئولان سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای و رئیس کانون رانندگان و دبیر انجمن صنفی کامیون داران کشور و نمایندگان فنی آنان برگزار و بر ضرورت 
ابلاغ دستورالعمل  اجرایی تن -کیلومتر به استان های سراسر کشور تأکید شد. آن طور که روابط عمومی سازمان راهداری اعلام کرده است در این جلسه، بررسی و تصمیم گیری در خصوص 
نحوه اجرای مرحله نهایی مصوبه 209 شورای عالی هماهنگی ترابری کشور در خصوص تعیین نرخ حمل جاده ای بر اساس تن-کیلومترانجام شد و پس از بحث و بررسی پیرامون مصوبه 
تن کیلومتر با توجه به نهایی شدن دستورالعمل اجرایی، ابلاغ دستورالعمل و بخشنامه اجرایی مربوطه به استان ها در دستور کار سازمان قرار گرفت دآور می شود محاسبه شاخص های اولیه 
تن کیلومتر بر اساس عوامل هزینه ای قیمت تمام شده و نرخ تن کیلومتر با در نظر گرفتن تأثیر تک تک هزینه ها در واحد تن کیلومتر و تجمیع آن ها صورت گرفته است، این نرخ بدون احتساب 
هزینه های سربار مانند کمیسیون، بیمه مسئولیت مدنی، تخلیه  و بارگیری محاسبه شد و برای دستیابی به آن بیش از 30 جلسه اصلی و فرعی، 1060 نفر - ساعت زمان کار کارشناسی با حضور 

مسئولان و کارشناسان سازمان، نمایندگان کامیون داران و رانندگان، اساتید دانشگاه، صاحب نظران و شرکت های مشاور تشکیل شده است..

محمد فرجود با اشاره به اینکه پس از بحث و بررسی، چالش های برخی از 
کلان شهرها شناسایی شد، گفت: از مدیران فناوری اطلاعات این شهرها 
اقداماتی را برای حل معضل شهرها در حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات 
خواسته شد و اولین اقدام تعامل با بانک ها برای حل مشکل استعلام 
آنلاین پرداخت هاست که چالش برخی از شهرهاست. وی در ادامه سخنان 
خود تصریح کرد: دومین اقدام برای حل مشکلات کلان شهرها برگزاری 
جلسات با سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی است و سومین 

گام در این زمینه رایزنی با سازمان ثبت اسناد و املاک کشور است.

احمد کریمی دبیر کانون کامیون داران که نمایندگی این صنف را در این 
جلسه بر عهده داشت دراین باره به خبرنگار ما، گفت: نگرانی رانندگان در 
خصوص اعمال تغییرات سلیقه ای بر مصوبه تن کیلومتر در این جلسه 
رفع شد و به یک جمع بندی و اتفاق نظر در خصوص اجرای تن کیلومتر 
رسیدیم که هم می تواند نظر کامیون داران را تأمین کند و هم افزایش قیمت 
کرایه حمل منجر به شک تورمی نشود.وی ادامه داد: یکی از نگرانی های 
ما این بود که با افزایش کرایه در بخش حمل ونقل تورم دیگری در اقتصاد 

ایجاد شود که برای این مهم به جمع بندی مشخصی در اجرا رسیدیم.

نورالهبیرانوند-معاونسرمایهگذاریواقتصادحملونقلراهآهن محسنپورسیدآقایی،معاونحملونقلوترافیکشهرداریتهران
یکپارچه سازی مُدهای حمل ونقل و مباحثی چون TOD که با تمرکز بر 
بخش ریلی صورت می گیرد، از دستاوردهای تشکیل این معاونت است.نوراله 
بیرانوند تصریح کرد: حمل ونقل چندوجهی و هم راستایی و هم نیروزایی 
مدهای مختلف حمل ونقل از پایه های اجرایی زنجیره تامین و از وظایف 
معاونت حمل ونقل است که منجربه افزایش بهره وری مجموعه حمل ونقل 
و کاهش هزینه های آن می شود.معاون اقتصاد حمل ونقل راه آهن ادامه 
داد: بنابراین وزارتخانه راه وشهرسازی در قدوقواره تشکیل این معاونت 

می تواند زمینه انجام این مهم را در حوزه حمل ونقل ریلی ایجاد کند.

زریر نگین تاجی سرپرست معاونت مالی و اقتصاد شهری شهرداری تهران گفت: خوشبختانه 
طی چهار ماهه دوم سال نسبت به چهار ماهه اول 60 درصد افزایش درآمد در بخش نقد برای 
شهرداری وجود داشته  اما پیشنهاد شده بخشی از اختیارات که در ستاد تجمیع شده است  را 
به مناطق تنفیض کنیم تا بتوانند درآمدزایی کنند.وی در ادامه سخنان خود با بیان اینکه یکی 
از موضوعات مطرح شده، شورای معماری مناطق است که  به دلیل اتفاقاتی که در گذشته 
افتاده بود، از مناطق گرفته شده است، تصریح کرد: مناطق اختیاراتی در حوزه غیرنقد و تهاتر را 
درخواست کرده بودند که به این موضوع نیز توجه شد. در حوزه سرمایه گذاری، پیشنهاد شد تا 
سقف مشخص، امکان تهاتر و مذاکره با سرمایه گذاری بخش خصوصی برای مناطق ایجاد شود 
که این موضوع در مرحله بررسی است و تا پایان آذرماه در این رابطه تصمیم گیری خواهد شد.

شرکت هواپیمایی قشم ایر در اطلاعیه ای به کلیه دفاتر فروش و خدمات مسافرتی اعلام کرده است 
فروش بلیت چارتری به غیر از مسیر کیش، قشم، مشهد، به نام این شرکت هواپیمایی تخلف است.

به گزارش تین نیوز، در این اطلاعیه آمده است، سازمان هواپیمایی کشوری تکلیف کرده است کلیه صندلی های 
پرواز قشم ایر در مسیرهای داخلی به استثنا قشم، کیش و تا اطلاع ثانوی مشهد به صورت غیر چارتر و 
بدون هرگونه اختصاص صندلی برای آژانس خاصی در اختیار کلیه دفاتر تحت قرارداد از طریق سیستم 
سیتا است بنابراین عرضه پروازهای قشم ایر به صورت چارتر به عنوان تخلف آشکار محسوب می شود.

د برای تعیین سهم مقصران بروز حوادث  یک کارشناس حمل ونقل پیشنهاد دا
رانندگی »فرم تسهیم مقصران تصادفات رانندگی« طراحی و مورد استفاده قرار گیرد.

به گزارش تین نیوز، رضا مرادی در این مورد گفت: با توجه به ضرورت استانداردسازی چک لیست 
مقصریان سوانح رانندگی و تدوین فرمت هماهنگ به منظور کاهش سلایق و قضاوت های 
یک سویه در تصادفات، فرمت پیشنهادی ذیل بر اساس پارامترهای متنوع موثر در حوادث 
راه شامل انسان، وسیله نقلیه، راه، شرایط محیطی و... با میزان تاثیر آنها اعلام  می شود.

یک فعال بخش حمل ونقل جاده ای کالا از انتقاد از افزایش قیمت  تریلر به بهانه افزایش قیمت ارز، 
از ادامه روند افزایش قیمت ها در این بخش با توجه به کاهش ارز انتقاد کرد.

، داوود کریمی گفت: با افزایش قیمت ارز و ایجاد تورم، روند افزایش قیمت تریلرها بسیار عجیب بود.
وی این مطلب را در شبکه های اجتماعی بیان کرد و افزود: شرکت های فروشنده در لحظه، فروش 
انجام می دادند و لیست را می بستند، حتی زمانی که هیچ بانکی باز نبود و 2۴ ساعت بعد لیست و 

قیمت جدیدی ارایه می کردند.

 خرید و فروش های غیر واقعی و صوری، در حاشیه خیابان در عین تعطیلی صرافی ها از یک سو فشاری شدید را به بازار وارد 

می کرد و از سوی دیگر ربط دادن موضوع گرانی کالاها به رشد بهای دلار، بازار را در وضعیتی نامتعارف قرار داده بود.  امروز اما 

با ریزش قیمت ارز و ماندگاری اش در کانال 10 هزار تومان سئوالی به اشتباه در محافل خبری و در میان افکار عمومی مطرح می 

شود که می توان بدان پاسخی متفاوت داد.  برخی با استناد به کاهش بهای ارز در بازار می پرسند چرا با وجود کاهش قیمت دلار، 

کالاها ارزان نمی شوند؟ به این ترتیب مطالبه افکار عمومی برای کاهش قیمت کالاها بی پاسخ مانده است. بر اساس تصمیمات 

اتخاذ شده 2۵ قلم کالای اساسی در ایران شامل اقلام خوراکی پرمصرف و همچنین دارو با ارز ۴200 تومانی وارد کشور می شود. 

این در حالی است که سایر اقلام مجاز وارداتی نیز با ارز نیمایی امکان ورود به کشور را دارا هستند.
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دستورالعمل تن -کیلومتر نهایی شد: نرخ 1033 ریالی برای هر تن -کیلومتر 
 انتقاد از عدم کاهش قیمت تریلر باوجود کاهش قیمت ارز 

یک پیشنهاد برای جلوگیری از قضاوت های یک جانبه در تصادفات 

چرا قیمت کالاها همپای قیمت ارز کاهش نمی یابد؟ 

معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری تهران در تشریح دستاوردهای برگزاری 
نمایشگاه و همایش تهران هوشمند، گفت: باید دید هدف از برگزاری همایش 
و نمایشگاه هوشمند ترویج فرهنگ استفاده مکانیزه از شهر است و یا حل 
مساله ترافیک و آلودگی هومحسن پورسیدآقایی با اشاره به اینکه باید در 
این گونه همایش ها مسائل به اشترک گذاشته شده و یکی پس از دیگری 
حل و فصل شوند، تصریح کرد: کارشناسان حمل ونقل هوشمند باید با 
مسئولان ارتباط برقرار کنند تا از این گذر به مستندات قابل اجرا دست 

یافت. باید این همایش شکل و قالب مناسب خود را بیابد.
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یکی از اهداف تشکیل معاونت حمل ونقل است 
کاظمنیمهفروشفعالحملونقلی


